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An oversized POB with updated images and text, perfect for every curious kid. The
SCHOLASTIC FIRST PICTURE DICTIONARY contains more than 700 words and pictures
carefully chosen and organized by specialists in order to facilitate first-time readers.
Thematically organized into a variety of beautiful, realistic, thematic settings, including
a home, school, downtown, and nature. The Dictionary is made interactive by frequent
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questions whose answers relate to words found on the same page. A fresh, clean
design is perfectly age appropriate and different colored borders indicate the theme of
each section.
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书评

前一段时间一直寻觅着想给孩子买本词典，比较了很久，最后买了这本学乐出版的First
Picture
Dictionary，打开这本词典发现跟别的词典有点不同，它并不是按照首字母来分类的，
而是按照事物的类别进行单词分类。
孩子很喜欢这本词典，或许这跟词典的内容有很大的关系，我发现词典...  
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